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4 The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Allan J. MacEachen, announces the appointment of Mr. Bruce Irving Rankin
as Ambassador to Japan.

Born in 1918 in Brandon, Manitoba, Mr. Rankin obtained his
B.Comm. degree from the University of Alberta in 1941 and joined the
RCNVR with which he served until 1945. Mr. Rankin joined the Trade
Commissioner Service in 1945 and subsequently served abroad in Sydney,
Shanghai, Bombay, Kingston, Madrid, Berne and New York., In 1964 he
transferred to the Department of External Affairs and served as
Ambassador to Venezuela (and concurrently to the Dominican Republic)
(1964-70), and as Consul General in New York (1970-75). Mr. Rankin has
also been involved in the economic work of the United Nations and in
1972 he was elected Chairman of the Second Committee of the United
Nations General Assembly.

. Mr. Rankin succeeds Mr., Ross Campbell whose appointment as
Chairman of the Board of Atomic Encrgy of Canada Ltd. was recently
announced.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable
Allan J. MacEachen, annonce la nomination de M. Bruce Irving Rankin au
poste d'Ambassadeur au Japon,

Né en 1918 2 Brandon au Manitoba, M. Rankin a obtenu au bacca-
lauréat en commerce de 1'Université de 1'Alberta en 1941 et a ensuite
servi dans la Réscrve des volontaires de la Marine royale du Canada
jusqu'en 1945, 11 s'est jointL au Service de délégués commerciaux en
1945 et a été affecté successivement 2 Sydney, Shanghai, Bombay, Kingston,
Madrid, Berne et New York, En 1964, il est passé aux Affaires extérieures
et a é6té nommé ambassadeur au Venezuela (il était également accrédité
auprds du Gouvernement de la République dominicaine) (1964-70) et consul
général A New York (1970-75). M. Rankin a aussi participé aux travaux
des Nations Unies dans le secteur économique et en 1972, il a été élu
président de la Deuxi2me commission de l'Assemblée générale des
Nations Unies.

M. Rankin succdde A M, Ross Campbell qui i 8té nowmé récemnent
Président du Conseil d'administration de I'Encrgle atomique du Canada,
Limitée.
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